
Mødereferat 
Emne: Bestyrelsesmøde – Grønlandsvejens Netværk (GN)
Tid: Mandag den 27. oktober. 2014, kl. 19.00
Sted: Kvartershuset
Deltagere: Ove Hansen AAB afd. 41

Arne Nielsen AAB afd. 42
Orla Wulff Grundejerforeningen Sukkertoppen
Poul Schou Grundejerforeningen Trekanten
Jan Noer Baandrup Grundejerforeningen Gludsminde
Poul H Kragh Grundejerforeningen Søndermarken Syd
Anna Mathisen Medlem af bestyrelsen 
Anne Drøgemüller Lund Medlem af bestyrelsen 
Erik Rasmussen Medlem af bestyrelsen 
Josephine Fuge                  Suppleant 
Bente Melgaard         Gæst/observatør

1. Eventuelle kommentarer til generalforsamling/referat.
Bestyrelsen har vedtaget at suppleanter er velkommen til at deltage i 
bestyrelsesmøder dog uden stemmeret. Endvidere ønsker bestyrelsen af 
indbyde Bente Melgaard til at deltage i bestyrelsesmøder i fremtiden for 
på den måde at bakke op omkring hendes forskningsprojekt

2. Kontakt til myndigheder og oprettelse af bankkonto.
Grønlandsvejens Netværk har fået følgende CVR nr. 36 11 24 33.
Nem-ID (erhverslicens) ligger hos Poul Kragh.
Anne M. (kasserer) har undersøgt muligheder for en foreningskonto i 
jyske bank. Meget omstændigt og for dyre. Danske  Bank er for 
besværlig. Middelfart sparekasse og Sydbank undersøges. Den øvrige 
bestyrelse er velkommen til at byde ind med andre bankforslag.

3. Oprettelse af hjemmeside
Hvis vi skal have en hjemmeside skal der være aktiviteter. Vi skal holde 
den levende. Med interesante artikler. Hele bestytelsen skal have 
adgang.  Anne laver et oplæg omkring en hjemmeside. 
Domænet: www.gnetvaerk.dk skal erhverves – det er ledigt….perfekt.

4. Facebook
Josephine/Ove laver en facebook gruppe der skal være en af GN Netværk 
eksterne kommunikation. Herunder dialog omkring hvordan vi skal 
repondere på evt. Indlæg på facebook. Hvordan reagerer vi for at holde 
tonen ren. 
Facebook skal også kunne informere om at man skal sende en mail til 
bestyrelsen med konkrete ideer etc. 



5. Logo for netværket (Anna)
Anna havde medbragt forskellige skitseforslag til logo for GN. Alle meget 
kreative. Der laves to forslag der arbejdes  videre med hvor husene og 
naturren bliver en del af det sammen med navnet på netværk. 

6. Kontakten til interessanter/virksomherder.
Vi skal skabe en kontakt til områdets virksomheder for at høre hvad 
deres interesse i GN netværk for at lave en forventningsafstemning. Vi 
skal have et knivskabt oplæg der kan vise virksomheder.  Poul sender 
stauts på hvorlangt vi er kommet med arbejdedet. Når vi er kommet lidt 
længere.

7. Registrering af ressourcepersoner i området. 
Registrering af resoursepersoner i området. Vi skal prøve at få registreret 
nogle af områdets resuorsepersoner så vi kan bruge dem når der 
kommer en opgave der kræver lidt ekspertise. Poul fortsætter med sin 
liste. Dog skal vi være sikre på at have folks 100% tilkendegivelse om at 
være med på listen.

8. Aktiviteter og indsatsområder.
Kvartershuset for hele netværket (Se mail fra Erik).
Vi bør vælge kvarterhuset som omdrejningspunktet i GN arbejde. 
Kvaterhusets bestyrelse skal godkende det. Vi bør tage kontakt/møde 
med Tommy om at åbne op for private udlejninger. Grundejerforeninger 
kan leje huset som det er nu. Bente M. Har givet urigtige oplysninger om 
hvorvidt private kan leje det ej.
Erik/Ove/Tommy /Poul holder et orienterende møde. 
Vi bør tage kontakt til VK  omkring forholdene vedr. planerne for Løget 
Center. Hvad er vi visioner/planerne for området. Orla tager fat i VK. 
Hvordan ser VK fremtidsplaner for center.

9. Eventuelt.
Poul/Orla tager et møde omkring trafiksikringen  af grønlandsvej. Det er 
her GN netvæk skal stå sin første prøve i forhold til de bløde trafikanter. 
Bestyrelsen opfordres til at komme med til feedback i forhold til den mail 
orla har sendt ud.
Poul tager kontakt til VK ang. App løsning til oplysning om aktiviteter i 
området.

10.  Næste møde holdes  i januar 2015. Mandag gerne fra 19:30. 
Poul sender forslag.

Således opfattet.



__________________________
Jan Noer Baandrup


